

HMS-kommittén för fysiska institutionen och Institutionen för astronomi och teoretisk fysik, samt Kansli N

## Protokoll från sammanträde tisdagen den 22e maj 2018

### Närvarande

|     |                                   |                                                    |
|-----|-----------------------------------|----------------------------------------------------|
| KD  | Knut Deppert (ordf.)              | Bitr.prefekt, Fysiska inst.                        |
| EJ  | Eva Jurlander                     | OFR/S                                              |
| RM  | Ragnhild Möller                   | Arbetsmiljösamordnare, Kansli N                    |
| GK  | Gabriele Kalus                    | Intendent, Fysiska inst. och ATP                   |
| AS  | Andreas Svensson                  | Lokalcontroller, LTH                               |
| AL  | Anne Link                         | Företagshälsovården                                |
| LBB | Louise Bayard Burfield            | Företagshälsovården                                |
| TA  | Tobias Ambjörnsson                | Lektor, Teoretisk fysik                            |
| MO  | Mattias Ohlsson                   | Bitr. prefekt, Astronomi & teoretisk fysik         |
| LÖ  | Leo Östman                        | stud.repr., GLUFS                                  |
| HH  | Helena Hallefjord                 | stud.repr., F-sek. LTH                             |
| ES  | Elin Sandvik                      | stud.repr., GLUFS                                  |
| BM  | Bengt Meuller                     | Ställföretr. Skyddsombud, Fysicum & Astronomihuset |
| CN  | Claes Nilén                       | Miljöchef                                          |
| MB  | Martina Balaz                     | Kemikaliesäkerhetssamordnare                       |
| BR  | Bodil Ryderheim                   | Arbetsmiljösamordnare, Kansli LTH                  |
| CBS | Charlotta Byggfors Spolén (sekr.) |                                                    |

### 1. Mötet öppnas

### 2. Val av justeringsperson

Andreas Svensson valdes

### 3. Tid och plats för nästa sammanträde

KD: skickar ut en doodle om när nästa sammanträde kommer att bli.

### 4. Protokoll från föregående sammanträde

LÖ: Nfak studenternas psykosociala enkät är nu sammanställd men inte bestämt hur den ska distribueras.

KD: Tjänsten som professor i magnetism som erbjudits Elizabeth Bläckburn och som också tackat ja har överklagats av en sökande. På grund av överklagandet är tillsättningen inte giltig än.

KD: Inget nytt när det gäller överklagandet angående Länsstyrelsens beslut om farlig verksamhet.

### 5. Centrala skyddskommitténs protokoll –

## 6. Studentfrågor

ES: Psykosocial enkät bland studenter genomförd. Många visste inte vilka skyddsombuden var. Ingen rapport, bara statistik.

ES: Det har framkommit klagomål på en lärare på teoretisk fysik. Studenten kände sig påhoppad av läraren.

ES: Ventilationen har varit avstängd i Lundmarkssalen. Dåligt med toalettpapper på toaletterna på Fysiska institutionen.

GK: pratar med Akademiska Hus om ventilationen i Lundmarkssalen och undersöker tillgången på toalettpapper på Fysiska institutionen.

MO: tar frågan vidare om påhoppet från läraren på teoretisk fysik.

## 7. Nyheter från myndigheter

MB: presenterade kemikaliesäkerhetsarbetet vid Lunds universitet.

CN: Arbete med implementering av nya strålskyddslagen pågår.

## 8. Aktuella byggnads-, inrednings- och utrustningsfrågor

GK: Astronomihuset har fått ny belysning. I hus L på Fysiska institutionen ska korridormattorna bytas ut, väggarna målas och belysning bytas i höst.

Toaletterna på källarplan ska fräschas upp. Det blir också två nya toaletter, sammanlagt sex stycken. Det blir nya dörrar i hus H på plan 200 och 300.

KD: Rektorn vid Lunds universitet har tillsatt en mindre grupp som ska titta på olika scenarier vad gäller eventuella flytten till Brunnsög med fokus på scenario 2 där stora delar av fysik och en del av kemi flyttar med en del undervisning dock utan grundutbildning. Gruppen som består av Sven Lidin, Knut Deppert, Martin Hansson ska rapportera till universitetsstyrelsen.

AS: frågar när en flytt är möjlig.

KD: om rektorn skulle fatta beslut om flytt idag, skulle det vara färdigt att flytta ca 2025.

## 9. Rapporterade arbetsskador, materiella skador, övriga skador och tillbud

BM: Arbetssjukdomsanmälan gällande stress är inskickad på Fasta tillståndets fysik.

EJ: Meddelade att det lämnats in en tillbudsanmälan.

MO: Det gäller en överbelastningsskada.

## 10. Rapporterade skyddsronder, miljöinventeringar, säkerhetsgenomgångar

KD: Skyddsronder har genomförts. Sammanställningen av psykosociala enkäten är klar.

RM: undrade hur psykosociala enkäten presenterats.

KD: Den har presenterats på stormöte och avdelningsnivå med återkoppling till institutionsledningen från avdelningarna.

BR: Lokal skyddskommitté kommer att begära in handlingsplaner från samtliga institutioner.

MO: Astronomi har också haft stormöte. Workshop planeras. Skyddsronder har genomförts.

GK: Arbete med handlingsplan efter skyddsronden pågår.

KD: Psykosociala enkäten för båda fysikinstitutionerna ska presenteras vid nästa HMS-möte.

### **11. Uppföljning av handlingsplaner för systematiskt arbetsmiljöarbete**

Se § 10

### **12. Aktuell situation betr. Arbetsorganisation och arbetsbelastning**

BR: Väldigt höga siffror på arbetsbelastning.

RM: Workshop för att diskutera arbetsbelastning.

GK: Arbetsmiljö där folk inte hinner med.

### **13. Övriga frågor**

BR: LTH har genomfört en psykosocial enkät bland studenter med under 30 % deltagande. Det var ett relativt bra resultat på enkäten.

AS: Fastighetschefen ska visas runt för att titta på utemiljön.

BM: Träd som är på väg att växa in i hus B.

EJ: Svårt att få svar från Servicedesk vilket är frustrerande.

### **14. Mötet avslutades**

Vid protokollet

Ordförande:

Justerare:

  
Charlotta Byggfors Spolén

  
Knut Deppert

  
Andreas Svensson